
VERB

verb er ord som sier noe om hva 
noen gjør

sterke 

svake

får endelse i preteritum (fortid) 
I går hoppet jeg tau i gymmen.

endelser

- et
- t
- a
- te
- de
- dde

noen få skifter vokal selv om de er 
svake + får endelse
fortelle - forteller - fortalte

får ikke endelse i 
preteritum, men skifter som 
oftest vokal 
I går gikk jeg til byen.

se - ser - så
få - får - fikk
vinne - vinner - vant 

imperativ er den formen av verbet 
du bruker når du skal befale eller be 
noen om å gjøre noe

Gå hjem!
Kom hit!
Gjør leksene dine!

hvis du skal slå opp et verb i ordboka, 
bruker du infinitivsformen (den formen av 
verbet du kan sette å foran) 
skifte
synge
danse
komme 

Slik bøyer vi verb
                                                    svake                                  sterke
infinitiv                                           å lese                                 å gå 
presens (nåtid eller vane)             leser                                   går
preteritum (fortid)                          leste                                   gikk                          
presens perfektum                        har lest                               har gått
preteritum perfektum                    hadde lest                           hadde gått
presens futurum (framtid)             skal/vil lese                         skal/vil gå
presens futurum perfektum          skal/vil ha lest                     skal/vi ha gått
preteritum futurum                        skulle/ville lese                   skulle/ville gå
preteritum futurum perfektum       skulle/ville ha lest               skulle/ville ha lest


